
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 737/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση χορήγησης άδειας εγκατάστασης 
σταθερής καντίνας στην Ανθούλα 
Ατματζίδου. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-10-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας  
3. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, 12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης.  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Σ., Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 736/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2004 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 748/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 749/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 757/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 759/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 22-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
      Σύμφωνα με το άρθρο 1 παρ.7 του Ν.2323/95 περί υπαιθρίου εμπορίου οι Δήμοι 
και Κοινότητες με αποφάσεις των συμβουλίων τους,  οριοθετούν συγκεκριμένους  
χώρους στους οποίους καθορίζουν αριθμό ομαδικών ή μεμονωμένων θέσεων ,που 
παραχωρούν για την άσκηση  υπαίθριων στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων . 
       Οι χώροι αυτοί πρέπει να βρίσκονται εκτός α) του ιστορικού εμπορικού 
τουριστικού κέντρου των πόλεων β) των δημοτικών και λαϊκών αγορών και σε 
απόσταση η οποία καθορίζεται από τα Δημοτικά συμβούλια , ώστε να μην θίγονται 
τα καταστήματα ομοειδών ειδών με εξαίρεση τις περιπτώσεις άσκησης 
παραδοσιακών δραστηριοτήτων και γ) περιοχών που γειτνιάζουν ή βρίσκονται σε 
μικρή απόσταση από οργανωμένες ξενοδοχειακές μονάδες και εισόδους 
αρχαιολογικών χώρων , μουσείων , μνημείων και εκκλησιών. 
         Οι παραπάνω αποφάσεις των δημοτικών και κοινοτικών συμβουλίων εκδίδονται 
αφού ληφθεί υπόψη η γνώμη διαφόρων  φορέων της πόλης . 
       Οι απαντήσεις   του τμήματος Τροχαίας Βέροιας , της 11ης  Εφορείας Βυζαντινών 
Αρχαιοτήτων , της Ομοσπονδίας επαγγελματιών  και Βιοτεχνών Ελλάδος ,της Δ/νσης 
του Πολεοδομικού τμήματος του Δήμου Βέροιας , είναι θετικές , ενώ αρνητική είναι 
η απάντηση του Εμπορικού Συλλόγου και  του Επιμελητηρίου Ημαθίας ,  
          Σύμφωνα με την αρίθ. 236/92 και 312/95 όμοιες  καθορίσθηκαν οι θέσεις των 
αδειών καντινών σε 15 και στις εισόδους της πόλης . 

Με αίτησή της  προς τον Δήμο η Ατματσίδου Ανθούλα του  Δαμιανού  ζητάει 
την αδεια εγκατάστασης καντίνας , στην  οδό Θεσ/νίκης παραπλεύρως της HELLAS 
SERVICE  μπροστά  από το κατάστημα Οικονομίδη Γεώργιου και σε βάθος 8-10 
μέτρων (σε ιδιόκτητο οικόπεδο). 
          Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Με αίτησή της η Ατματζίδου Ανθούλα ζητάει άδεια 
εγκατάστασης καντίνας στην οδό Θεσσαλονίκης παραπλεύρως της Hellas Service. 
Ολες οι εμπλεκόμενες υπηρεσίες απάντησαν θετικά, ότι συναινούν, εκτός από τον 
Εμπορικό Σύλλογο και το Επιμελητήριο, που κατά πάγια τακτική τους είναι 
αρνητικοί. Στο σημείο εκείνο δεν υπάρχει μαγαζί που να επηρεάζεται και  προτείνω 
να χορηγηθεί η άδεια. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Είπατε κε αντιδήμαρχε ότι κατά πάγια τακτική τους ο 

Εμπορικός Σύλλογος και το Επιμελητήριο λένε όχι. Απ΄ ότι γνωρίζω δεν είναι κατά 
πάγια αλλά υπήρξαν περιπτώσεις που κι αυτοί οι φορείς είπαν ναι σε κάποια 
συγκεκριμένη καντίνα. Αν είναι όπως τα λέτε, πείτε μου από πότε γίνεται αυτό. 

Ορφανίδης: Θα ήθελα να ρωτήσω κε αντιδήμαρχε αν η ορολογία «σταθερή» 
είναι νόμιμη. Καντίνα είναι κάτι που μετακινείται. Προβλέπεται σταθερή θέση 
καντίνας; 

Μιχαηλίδης: Θέλω να ρωτήσω τι ακριβώς αναφέρει ο Εμπορικός Σύλλογος 
και το Επιμελητήριο και είναι αρνητικοί στην εγκατάσταση της καντίνας, δηλ. το 
αιτιολογικό τους. 

Γιαννουλάκης: Στα έξι χρόνια που είμαι κε Κουρουζίδη στο δημ. συμβούλιο 
ποτέ δεν είδα σε εισηγητικό για καντίνα να υπάρχει θετική γνώμη του Εμπορ. 
Συλλόγου, με την έννοια ότι θέλουν να προστατέψουν τα μαγαζιά.  
Υπάρχουν δύο ειδών άδειες καντινών κε Ορφανίδη, οι σταθερές που εκδίδει ο Δήμος 
και οι κινητές τις οποίες άδειες χορηγεί η Νομ. Αυτοδιοίκηση και οι οποίες μπορούν 
να κινούνται εντός του Νομού. Αυτή η καντίνα θα είναι σε σταθερό σημείο. 



Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Μετά την απάντηση του κ. Αντιδημάρχου θα πρέπει να δηλώσω 

ότι αρκετές φορές απ΄ ότι γνωρίζω για να ερχόταν θέμα καντίνας στο Δημ. Συμβούλιο 
έπρεπε να υπήρχε η σύμφωνη γνώμη όλων των φορέων. Αρκετές πάλι φορές οι 
εμπλεκόμενοι φορείς είχαν την άρνησή τους και το Δημ. Συμβούλιο λαμβάνοντάς τα 
υπόψη τους καθόριζε τη στάση του. Πέρα όμως απ΄ αυτό, στο συγκεκριμένο, αφού 
υπάρχουν οι αντιρρήσεις αυτών των φορέων, εγώ επιφυλάσσομαι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. αντιδημάρχου για 
χορήγηση της άδειας εγκατάστασης καντίνας στην κ. Ατματζίδου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την αίτηση της Ανθούλας Ατματζίδου, με την οποία ζητά την χορήγηση άδειας 
εγκατάστασης σταθερής καντίνας σε ιδιόκτητο οικόπεδο στην οδό Θεσσαλονίκης 
παραπλεύρως της HELLAS SERVISE μπροστά από το κατάστημα του Γεωργίου 
Οικονομίδη και σε βάθος 8-10 μέτρων από το δρόμο. 
3.- Την με αριθ. 236/1992 απόφασή του, όπως αυτή τροπ/θηκε με την αριθ. 312/1995 
όμοια, με τις οποίες καθορίσθηκαν οι θέσεις των αδειών καντινών σε 15 στις 
εισόδους της πόλης.  
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και της παρ. 7 του άρθρου 
1 του Ν. 2323/95. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει τη χορήγηση άδειας εγκατάστασης σταθερής Καντίνας στην 
Ανθούλα Ατματζίδου σε ιδιόκτητο οικόπεδό στην οδό Θεσσαλονίκης παραπλεύρως 
της HELLAS SERVISE, μπροστά από το κατάστημα του Γεωργίου Οικονομίδη και 
σε βάθος 8-10 μέτρων από το δρόμο.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  737 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-11-2004 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


